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Bedrijventerreinenstrategie MRA (1)

o In MRA verband wordt gewerkt aan een Bedrijventerreinenstrategie, ook als 
onderdeel van de Verstedelijkingsstrategie (meerkernige ontwikkeling)

o Bedrijventerreinen hebben grote waarde voor de werkgelegenheid, maar ook 
voor nabijheid voorzieningen, broedplaatsen voor innovaties, enzovoort

o De hoofdlijnen voor de bedrijventerreinenstrategie zijn bekrachtigd in het 
Platform Economie van 16 juni:
o Bescherming bestaande voorraad

o Toekomstbestendig maken van de voorraad

o Intensivering van het ruimtegebruik

o Betere benutting van het stedelijk gebied

o Selectieve uitgifte van het huidige aanbod

o Toevoegen van nieuwe plannen
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Bedrijventerreinenstrategie MRA (2)

o De vervolgstappen zijn:
o Uitwerken Bedrijventerreinenstrategie MRA in een concept programma op hoofdlijnen t.b.v. 

BO platform Economie in oktober

o Werkbezoek minister Adriaansens (EZK) in najaar

o Agenderen opgave bij BO MIRT op 7 november

o In gesprek met colleges van B&W in alle gemeenten

o Bepalen op welke manier de gemeenteraden te betrekken
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Ontwerpend onderzoek 
Toekomstbestendige Heuvelrug Gooi en 
Vechtstreek
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o Onderzoeksvraag: ‘Welke handelingsperspectieven op korte, middellange en 
lange termijn (2030-2050-2100) kunnen ingezet worden voor een adaptieve 
Heuvelrug Gooi en Vechtstreek, waarin er toekomstbestendige wisselwerking is 
tussen het bodem- en watersysteem, functies en inrichting in een continu 
veranderende context?

o Belangrijkste resultaten:
o Gedeeld probleembegrip in de regio

o Gedeelde kennis werking bodem- en watersysteem

o Verkenning toekomstbeelden

o Handelingsperspectief voor 2030 – 2050 – 2100

o Gedeelde urgentie om hier samen aan verder te werken

o Input voor uitwerking (in bv NPLG/PPLG en de NOVEX-gebieden)



Datacenters
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o Het wereldwijde dataverkeer groeit nog steeds enorm, datacenters zijn 
daardoor noodzakelijk. In politiek/bestuurlijk Nederland zijn datacenters een 
actueel en belangrijk onderwerp

o Het bouwen en ontwikkelen van datacenters is niet onomstreden. Het gaat dan 
namelijk niet alleen over de ruimtelijke impact, maar ook over aspecten als 
energie, werkgelegenheid, water en duurzaamheid.

o De veelheid van bronnen, informatie, meningen en opvattingen maken het 
zicht op de actuele feiten en cijfers rond datacenters diffuus: beleidsmakers, 
bestuurders en politici hebben te maken met veel vragen rond datacenters. 
Feiten en fictie zijn soms moeilijk te onderscheiden.

o Kennis van de actuele stand van zaken, de feiten en de cijfers is daarom 
wenselijk voor goed gefundeerde beleids- en besluitvorming.

o Op woensdag 12 juli organiseert de MRA daarom een kennissessie over 
datacenters, waarbij de vraag centraal staat hoe kan worden gekomen tot een 
toekomstbestendige en duurzame digitale infrastructuur en wat dit betekent 
voor de regio.



Samenwerking ROM InWest – Amsterdam 
Economic Board
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o ROM InWest nieuw in het speelveld in onze regio

o Mogelijkheden voor synergie tussen ROM InWest en de Board, bijvoorbeeld bij 
in kaart brengen eco-systemen en mogelijke coalities voor de grote transities

o Wellicht intensievere samenwerking of (vormen van) integratie

o Zorgvuldig traject, met betrokkenheid beide organisaties

o Nog diverse punten te bespreken (geografische dekking; relatie met Horizon 
(de ROM in Flevoland)

o Er wordt externe partij  gezocht om te adviseren



De Groene Stelling
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o Maatschappelijk initiatief voor aantrekkelijk, toegankelijk, toekomstbestendig 
en productief landschap in dit deel van de MRA. 

o Brede beweging van boeren, bedrijfsleven, bewoners en maatschappelijke 
organisaties. 

o Stelling van Amsterdam als verbindend element. 

o Niet alleen over de letterlijke stelling, maar over het gehele inliggende 
landelijke gebied. 

o Mogelijk koppeling aan Amsterdam 750. Daarover heeft Arthur van Dijk op 21 
juni gesproken met betrokken burgemeesters.



Multimodaal Toekomstbeeld (MTB)
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o Het programma Samen Bouwen aan Bereikbaarheid met het Rijk heeft voor de 
MRA het Multimodaal Toekomstbeeld opgeleverd. 

o Het MTB kent 7 principes zoals verstedelijking, OV, fiets, verduurzaming, 
gedrag, etc. die door de MRA partners onderschreven zijn en uitgangspunt zijn 
van mobiliteitsbeleid.

o Nu behoefte bij deelregio’s om inkleuring te geven

o Alle deelregio’s hebben een probleem aan capaciteit om het te 
operationaliseren: we zijn nu aan het verkennen hoe we hier eventueel samen 
invulling aan kunnen geven



Bekostiging OV / betalen naar gebruik
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o Het OV staat onder druk sinds de Coronacrisis. NS en andere vervoerders 
moeten afschalen, ook door de krappe arbeidsmarkt

o Dit werkt de mobiliteitstransitie tegen 

o De MRA vraagt met alle provincies bij het Rijk om support voor het OV. Is nog 
een lastig traject, vraagt om nog meer lobby inzet

o Rijk heeft betalen naar gebruik in coalitie akkoord opgenomen. Vraag is of en 
hoe ze hier nog invulling aan gaan geven (evt via vlakke heffing)

o Alle regio’s (met IPO, VNG, brede coalitie) vragen om maatwerk omdat vlakke 
heffing ook onwenselijk effecten kan hebben (zoals vervoersarmoede)



Strawinskylaan 1779 (WTC, I-toren) 

1077 XX Amsterdam

info@metropoolregioamsterdam.nl

www.metropoolregioamsterdam.nl
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